10/3/2025





To: All Residents of Residence Bel-Air

致:貝沙灣各住戶

Suspension of Lift Service – Regular On–load Testing for Generators

暫停升降機服務 - 後備發電機定期檢查及測試

星期一 Monday 三月 Mar 17

AFFECTED AREA 受影響範圍:

Shuttle Lift No. 6, 7 穿梭升降機 6 號、7 號

下午 2:30 p.m. -下午 3:15 p.m.

Lift services will be suspended alternately

升降機服務將會交替暫停

DETAILS 詳情:

During the Testing period of the captioned, residents are advised to use the following routings to travel the podium level. 1) By using the staircase inside shuttle lift lobby; 2) Walk along Cyberport Road and then the pavement along driveway of Phase 1 and 2; 3) By using the staircase near shuttle lift to travel CP1 and Cyberport Road. In case of emergency, please contact our Service Centre at 2989 6000.

We apologize for any inconvenience this may cause.

於上述檢查及測試期間,各住戶可經由以下路線往來平台: 1) 使用穿梭升降機堂內樓梯,2) 沿數碼港道前往一、二期行人斜路或3) 使用穿梭升降機旁樓梯往來 CP1 及數碼港道。如遇緊急事故,請致電29896000與服務中心聯絡。

不便之處,敬請原諒。





